

# Protokoll

Fört vid distriktsstyrelsemöte den 20 februari 2016 i Sala

## Närvarande:

Ordförande Johanna Karlsson, Vice Ordförande Victor Månsson, Therése Ehn, Janek Lundeqvist och Axel Sjögren. Helårsadjungerad Daniel Söderberg.

## § 1. Mötets öppnande

Ordförande Johanna öppnar

## § 2. Val av justerare

Vi beslutar att välja Janek och Victor till justerare.

## § 3. Kallelsens godkännande

Kallelsen har varit ute i ca.april-maj. Kallelsen godkänns.

## § 4. Anmälan av övriga frågor

Axel frågar om SJ-prio kortet och hur det är kopplat till stiftet. Vi tar upp det redan nu och Axel ska ta kontakt med stiftet igen.

## § 5. Fastställande av dagordning

Vi fastställer dagordningen enligt förslag.

## § 6. Föregående mötesprotokoll

Ordförande Johanna läser igenom föregående protokoll. Kristin har pratat med Peter Åström men han kan tyvärr inte närvara vid mötet. Fighting var kul och mycket folk. Johanna har fixat med diplom till årets lokalavdelning. De nya roll-upsen är klara och snygga. Vi lägger protokollet till handlingarna med minder ändringar.

## § 7. Juniormöte JUM

Juniörerna var väldigt nöjda men det är lite problematiskt då Sundbornsgården har plats för 50 personer och det var 80 deltagare. Pedagogerna tycker mycket om det datum vi har nu. Det var väldigt bra att ha två juniorer med i JUM-gruppen. Det gick bra att planera JUM för gruppen, men det var kanske svårare med genomförande då de gjorde det mesta själva.

## § 8. Stiftskonfirmanddagar

Fighting the darkness var kul. Men det blir lite trångt och instängt när vi står inne i hörnet. Tipsrundan gicks kanske av någon, men ingen lämnade in. Daniel tycker att det är roligare om det är mer än två som åker från styrelsen. Mora utmanade oss att skänka 100 kr/1000kr som samlades in i kollekten. Det samlades in ca.1320kr. Vi tycker att det är vettigt om vi ger lika mycket som samlades in. Victor meddelar Pia att detta ska göra. Till Älskad fixar Axel 1500kr i växelkassa. Daniel fixar med walkie-talkies och annat smått. Vi beslutar att göra någon form av skattjakt och sätta upp tipsrundan på Älskad också.

## § 9. Camelots påskläger

Kristin ska åka för DS räkning på Camelots påskläger. Om Kristin inte kan kommer Victor att åka som DS representant.

JK JL T.E VM

## § 10. Brev till kyrkoråden

Vi har skrivit ett brev om stödmedlemskap som ska skickas ut till kyrkoråden i Västerås Stift. Ordförandeparet ska skriva under och Daniel kommer att skicka ut dessa brev.

## § 11. Distriktsårsmöte

Vi har upptäckt att vi möjligen behöver ändra i vår preliminär budget för 2017. Detta kommer i sådana fall redigeras med yrkanden på årsmötet. DS kommer att vara ansvariga för aktiviteter på lördagskvällen på distriktsårsmötet. Ytterligare planering inför detta kommer att ske under älskad helgen. Therése har under helgen tagit mer kontakt med Avesta och Hedemora.

## § 12. Styrelseutbildningen SUB

Barnkonsekvensanalysen behöver kollas upp då Pontus som skulle hålla det kanske inte kan. Det finns folk till de flesta andra passen. Axel har börjat kolla med mat och catering och fundera med hur det ska fungera med budgeten. Vi beslutar att maten och folk till alla pass ska vara klart senast den 5 mars och uppdatering om hur det gått ges på facebook.

*Ajournering kl. 13.00 för kort paus.*

*Mötet återupptas kl. 13.15.*

## § 13. Andetag 2016

Vi har fortfarande bara fått svar från Svärdsjö om att de vill åka på Andetag. En lokalavdelnings engagemang blir inte en hel stiftsresa. Därför beslutar vi att vi inte anordnar en stiftsresa till Andetag.

## § 14. Riksårsmöte

Det har löst sig väldigt mycket med Riksårsmötet de senaste dagarna. Det vi kan mycket behöva hjälp med från distriktet är att hitta volontärer.

## § 15. Stifts ungdomsmöte STUM

Vi beslutar att ändra antalet deltagare i STUM-gruppen till 8. Janek, Jennifer och Mats är klara. Janek kommer att skicka ut ett mail till Dennis Östlund, Daniel Andersson, Ted Långström, David Eriksson och Cecilia Andersson. De ska svara senast den 1 mars. STUM kommer att vara den 3-6 november.

## § 16. Post

Vi har fått post! Vi är inbjudna till Luleås distriktsårsmöte. Det är den 15-17 april. Anmälan senast den 14 mars. Axel är intresserad av att åka. Vi beslutar att Axel ska åka från DS. Sedan kommer vi att undersöka om det finns någon annan som är intresserad av att åka.

Oskar Bengtz som sitter för oss i styrelsen för Sundborns gamla prästgård har skickat ett mail. Han undrade lite kring reseersättning och hans rapporter till oss.

Vi har fått mail om böcker till ideella föreningar som såg riktigt intressanta ut.

Skinnskatteberg har pratat med Daniel om att de vill starta en lokalavdelning. Malung funderar också på att starta en lokalavdelning, men de vill ha alla våra utskick innan så att det kan byggas upp något nytt.

Vi måste kolla upp maillistorna så att allt skickas till kontaktpersoner och ordföranden också. Therése mailar Pia om att det ska kollas upp.

## § 17. Rapport

Valberedningen har lite rapporter om hur det går mer deadlines och frågor om vi har förslag på presidie.

## § 18. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

JK JL T. EMM

**§ 19. Nästkommande möte**


Nästa möte är under Älskad på fredag den 11 mars till söndag den 13 mars.


**§ 20. Ordet fritt**


Inget nytt.

**§ 21. Mötets avslutande**

Mötets avslutande.

  
\_\_\_\_\_  
Johanna Karlsson, Ordförande

  
\_\_\_\_\_  
Therése Ehn, Sekreterare

  
\_\_\_\_\_  
Victor Månsson, Justerare

  
\_\_\_\_\_  
Janek Lundeqvist, Justerare